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Ondanks de slechte weersomstandigheden waren

er ook op 18 januari nog veel mensen die de

gelegenheid aangrepen om de bordjes te

beschrijven en te genieten van de versnaperingen

die werden aangeboden.

Tot 6 januari hebben we weer kunnen genieten

van de verlichte en kleurrijke boom. Veel

voorbijgangers bleven even staan om de wensen te

lezen.

Terugblik op Kerst 2024 / Nieuwjaar 2025

Inmiddels kunnen we het een mooie traditie noemen: maandag 9 december 2024 werd er weer een kerstboom

neergezet op het Schouwburgplein. Bestuursleden, vrijwilligers van de Stadstuin en enkele buurtbewoners

plaatsten met vereende krachten de flinke Spar. Onze speciale dank gaat uit naar Mieke Tak die deze keer de

kerstboom beschikbaar stelde.

Na een bericht in een eerdere wijkkrant, op de site van het Buurtinitiatief en een uitnodiging op Facebook

kwamen ook dit jaar weer veel buurtbewoners naar de boom op het plein om er een gekleurd bordje met een

wens in te hangen. Deze keer waren er twee vips die de eerste wensen een plekje in de boom gaven:

kinderburgemeester Maud van der Aart en burgemeester Mark Boumans waren van de partij. Beiden

spraken de aanwezigen toe, onder het genot van een consumptie en wat lekkers.

Zaterdag 11 januari was er wederom gelegenheid

voor de buurtbewoners van onze wijk om elkaar

nog persoonlijk de beste wensen over te brengen.

Ook dit werd een goed bezochte en gezellige

samenkomst met koffie/thee, warme

chocolademelk en glühwein. Het Buurtinitiatief had

de elektrische heater van stal gehaald om de goed

gevulde ruimte van de Stadstuin extra te

verwarmen.

Wij hopen met Kerst 2025 en Nieuwjaar 2026 nog

meer bewoners te mogen verwelkomen.

Er was één wens die veel aandacht trok: ik zoek een vriendin. We hopen van harte dat deze wens en alle

andere mooie, lieve en oprechte wensen mogen uitkomen. 



TEAMNAAM:         

Speler 1 / teamcaptain:  

emailadres: 

telefoonnummer:

Speler 2:

emailadres:

telefoonnummer:

Speler 3:

emailadres:

telefoonnummer: 

Reservespeler (indien van toepassing):

De liefde voor het spel Jeu de boules, ja, die is er zeker in onze buurt! Het is altijd gezellig,

maar ook fanatiek. Je wilt winnen, maar de tegenpartij natuurlijk ook. Vanwege de

gezelligheid én de sportieve uitdaging is er op 17 mei 2025 weer een giga voorjaars-

toernooi bij de Stadstuin. De start is om 9.45 uur, het einde rond 16.00 uur. Wij maken 3

banen met “officiële” afmetingen, de zon is besteld, enorm veel speelplezier en KEI-leuke

prijzen, dus dat wordt genieten! 

Aanmelden kan met het aanmeldformulier hieronder. Vul het in en doe het in de

brievenbus bij de Stadstuin. Dit kan ook met het formulier op de website:

buurtinitiatiefdtccentrumnoord.nl, snel invullen en verzenden, want wij hebben maar

plaats voor 12 teams en deelname is op volgorde van binnenkomst.

Aanmelden 

Jeu de boules toernooi

In de wijkkrant nr. 11 van december 2024 staat ook veel info over het voorjaars-toernooi. Deze krant is nog

te vinden op de website.

Wij zullen de teams het vuur na aan de schenen leggen .

Groet van de wedstrijdleiding Jaap, Nol en René.



Mijn jeugdherinneringen aan de Nieuweweg

Foto:Toon Hendriks

In de jaren 1950 tot ongeveer 1960, woonde

ik op de Nieuweweg met vader, moeder,

oudere zus en twee jongere broers.

Naast groenteboer Rietman lag een braakliggend

terrein waar wij als jeugd speelden en voetbalden

en er lag een fundering van een niet afgebouwde

schuur. Wij noemden het terrein de zandbak. 

Als kinderen gingen wij naar de School met den

Bijbel, ook wel de lagere school voor Christelijk

Volksonderwijs (CVO) genoemd, met daarachter de

Prinses Marijke kleuterschool. De school stond

tegenover de oude gemeentelijke begraafplaats

(waar wij weleens verstoppertje speelden) aan

wat toen de Nieuweweg heette (tegenwoordig hoek

Ds. Van Dijkweg/Hofstraat). Naar deze school is

zo'n beetje mijn hele familie geweest. Ook mijn

zwager. Het schoolplein werd door ons ook

gebruikt om te zweeptollen en haktollen.

Ik herinner mij ook nog dat er bomen stonden, aan

de kant van o.a. Liewes en slager Lovink.

Wij konden rustig op straat spelen, verkeer was er

nauwelijks.  De enigen die een auto hadden waren

papiergroothandel Groot Wassink, wasserij Liewes,

Slager Lovink en Rietman de groenteboer. Verder

kwam Nieuwenhuis in de straat met zijn paard en

wagen (later van Gend en Loos) pakketten

bezorgen bij ondernemers en reden groenteboer

Hagen en de bakker er op een transportfiets. Af en

toe kwam er ook iemand met een grote koffer op

zijn transportfiets in de straat en bij ons thuis. In

die koffer zaten knopen, elastiek, ondergoed en

vele andere spullen om te verkopen (Marskramer).

Inkijk Nieuweweg vanaf de huidige Hofstraat. De panden rechts

zijn allemaal gesloopt. Het pand waar de pijl op wijst is nu het z.g.

Lovinkhoekje.

Hempie Nieuwenhuis (alias de Pleeduiker)

Ingezonden door Henry van der Most, oud bewoner.  (Geb. 29-02-1948)

Wij hadden huisnummer 29, het huis dat ten tijde dat

ik dit schrijf volledig wordt gerenoveerd en de

verwachting is dat het er voor mij onherkenbaar mooi

wordt.

Wat mijn vrouw en ik bijzonder vinden is dat zij als

kind in diezelfde periode op nummer 48 woonde (nu

kapper Antwan). We kennen elkaar niet van die tijd.

Nu zijn we bijna 54 jaar getrouwd. Mijn vrouw heeft

een tweelingzus, die getrouwd is met een man die

destijds op nummer 21 woonde. 

De straat ziet er nu totaal anders uit. Ik herinner mij

kruidenier Boesveld, kapster Miesje Meijerink, de

Apostolische kerk, bakker Rosier, wasserij Liewes,

papiergroothandel Groot Wassink, slager Lovink en

Groentewinkel Rietman. Naast ons op nr. 27 was de

winkel van Overbeek waar kokosmatten, zeil,

vloerbedekking, gordijnen en vitrage gekocht konden

worden. Achter de winkel/woning was een werkplaats

waar de winkeleigenaar o.a. kokosmatten kon

festonneren. Vanuit zijn werkplaats kon hij prima in

onze achtertuin kijken en ons in de gaten houden

(dacht ik altijd). Ze hadden als enigen in de buurt een

televisie (zwart/wit) en wij mochten daar af en toe

kijken, zoals naar de intocht van Sinterklaas en

Tante Hanny e.d.

Achter de Apostolische kerk langs liep een pad naar

enkele schuren waar Schilder Nieuwenhuis van de

Nieuweweg en een tonnenmaker (Kuiperij) hun

werkplaatsen hadden. De naam van de tonnenmaker

herinner ik mij niet meer.  Wij noemden hem Hempie

de pleeduiker. (Zie foto rechtsboven)

Aan datzelfde pad woonde de familie Liebrand met een

flink aantal kinderen. Het huis is enkele jaren geleden

afgebrand. Nu is er nieuwbouw gepland.



Foto: Toon Hendriks 

Achter de slagerij van Lovink, wasserij Liewes en de bakkerij van Rosier was een weiland dat doorliep tot

aan Rozengaardseweg. Vanuit dat weiland gingen mijn vrienden en ik wel eens appels jatten bij Liewes en

soms werden we ook wel gepakt. Dat weiland is nu de Veentjes, waar ik af en toe gezellig mee mag Jeu de

boulen met de buurt.

Ik herinner mij nog het spoorlijntje dat achter het kerkhof langs liep voor het stoomtrammetje. Het

ging naar Coops om kooks en zaden te brengen voor de verkoop. Kooks is een product uit steenkool om o.a.

in de kachel te stoken, om op te koken of om warm water te maken voor in de teil om je te wassen, want een

douche hadden we nog niet. Later gingen wij naar het badhuis.

Thuis hadden we een groentetuin waarin mijn vader de nodige groenten verbouwde. De supermarkten met

het enorme aanbod van nu bestonden nog niet. Een koelkast en diepvries waren er ook nog niet. Voor de

winter werd er groente e.d. ingeweckt of in stenen potten (z.g. Keulse potten) opgeslagen met veel zout erin en

met een plank en een steen erop. Iets wat mij is bijgebleven was dat er op zeker moment een agent van de

gemeentepolitie aan de deur stond. Mijn familie maakte mij bang. Ze zeiden dat die voor mij kwam, omdat ik

achter aan de paardenwegen van de groetenman had gehangen.

Waarom de agent (Bennink) aan de deur kwam bleek later: hij kwam om te controleren of er geen

aardappelen op hetzelfde stuk grond werden verbouwd als het jaar ervoor, in verband met aardappelziekte.

Al met al mag ik zeggen een onbezorgde jeugd aan de Nieuweweg te hebben gehad met leuke herinneringen.

Verder ervaar ik de Veentjes nu tijdens het Jeu de boulen als een rustige en gezellige buurt. Het enige wat mij

nogal stoort, zijn de tieners die regelmatig op fatbikes voorbij scheuren. Maar dat schijnt erbij te horen

tegenwoordig.

De woningen links werden tot de

afbraak bewoond door (van achter

naar voren) fam. De Haan, Slagerij

Lovink, en fam. Keuben. Waar het

huis van Keuben stond loopt nu de

bocht in de Nieuweweg. Waar de

schuur rechts stond is tegenwoordig

een hondenuitlaatveld. 

Op de kale vlakte, foto links , is

De Pompenhof gebouwd.

Foto rechts: 

CVO school.

Foto rechts:

Wasserij/stomerij Liewes.

Foto links: deze huizen staan

er nog steeds. Enkele jaren

geleden zijn ze geheel

gerenoveerd.



Foto:Toon Hendriks

In gesprek met Soufian van De Valentino’s
Door Renske Wittenberg. Foto’s Toon Hendriks

Aan het eind van 2023 werd het raam van het

winkelpand op de Veentjes 9 beplakt met een

levensgrote sticker “Hier opent binnenkort

Amsterdams beste sandwichshop, nu ook in de

hoofdstad van de Achterhoek.”

Zo’n kort bericht riep wel wat vragen op. Wat is dat

dan, Amsterdams beste sandwichshop? Waarom komt

zo’n broodjeszaak naar de Achterhoek? Er werden

ook grapjes gemaakt: denken die Amsterdammers

soms dat ze ontwikkelingswerk moeten doen in

Doetinchem, dat wij hier geen lekkere broodjes

kunnen maken?

En net toen sommige buurtbewoners de hoop al een

beetje hadden opgegeven en dachten dat de

sandwichshop er niet meer zou komen, opende de

geboren en getogen 22-jarige Doetinchemmer Soufian

op 20 juli 2024 de deuren van Valentino’s. Samen met

zijn broer van 24 runt hij de nieuwe zaak. Maar hoezo

dan Amsterdams? 

Valentino’s werkt op franchisebasis en heeft een

aantal vestigingen in Amsterdam en één in Hilversum

en nu dus ook in Doetinchem. Soufian heeft familie in

het westen van het land. Daar heeft hij de broodjes

van Valentino’s leren kennen en hij was daar

enthousiast over. Natuurlijk vanwege de smaak en de

kwaliteit, maar ook omdat de broodjes halal zijn. Met

vrienden ging hij naar Amsterdam om deze

sandwiches te eten, omdat er in Doetinchem weinig

zaken zijn waar je een snel, lekker en halal broodje

kunt halen. 

Volgens Soufian is daar wel een markt voor, dus

hij dacht: dan doe ik het zelf. Hij tekende

enthousiast een overeenkomst, plakte de

aankondiging op het raam, begon met de

verbouwing en de inrichting. En toen bleek dat het

aanvragen van een vergunning in Doetinchem

een beetje ingewikkelder liep dan in Amsterdam

Daardoor duurde één en ander een stuk langer

dan hij had gehoopt, maar gelukkig is het goed

gekomen. Soufian wilde direct na zijn opleiding

graag ondernemer worden, maar dat was best

spannend en hij liep tegen allerlei nieuwe dingen

aan. Daarom is hij blij met de franchisegever. Die

is voor hem een soort mentor bij alles waar je aan

moet denken als horeca-ondernemer. Het is leuk

dat je daardoor als ondernemer geholpen wordt

om te ondernemen. Werken als franchiser

betekent dat er richtlijnen zijn voor de menukaart

en vaste adressen voor de inkoop, maar Soufian

kan soms zelf ook nieuwe ideeën inbrengen,

bijvoorbeeld voor nieuwe desserts of koffie-to-go. 

Hij krijgt heel veel steun van zijn familie: vader,

moeder, een zusje en twee broertjes en de oudere

broer waarmee hij de zaak draait. Soufian weet

niet of hij de sandwichshop zonder de support van

zijn familie van de grond had gekregen. Hij wilde

het eerst alleen doen, maar het werd een

familiebedrijf. In de keuken maken zijn zusje en

een broertje broodjes klaar, samen met drie

collega’s en verder werken er een paar bezorgers.



Het was in het begin lastig om medewerkers te

vinden, maar inmiddels staat er een hecht team,

dat nog steeds groeit. Soufian houdt graag

controle op wat er de deur uitgaat. Elk broodje is

kunst, zegt hij lachend, elk broodje moet dezelfde

kwaliteit hebben. Er is niet veel reclame gemaakt,

toch weten mensen de sandwichshop te vinden,

voor afhalen, ter plekke opeten of om te laten

bezorgen. Ook bedrijven maken graag gebruik

van de bezorgdienst. Valentino’s verzorgt veel

lunches voor kantoren.

de Koning op 26 april naar Doetinchem komt? 

      voor informatie kijk op: koningsdagindoetinchem.nl 

er op 25 en 26 april een festival plaatsvindt in het Amphionpark? 

      voor informatie kijk op: weareroyalsfestival.nl 

dat ook jij een advertentie kunt plaatsen in dit krantje? 

      neem voor informatie contact op met: buurtinitiatiefdtc.centrumnoord@gmail.com 

wij een eigen website hebben? 

      buurtinitiatiefdtccentrumnoord.nl 

jij je ook kunt opgeven voor een interview? 

      meld je aan via e-mail: wijkkrantcentrumnoord@gmail.com 

er weer een Jeu de boules toernooien georganiseerd wordt? 

      17 mei van 10:00 - 15:15 uur Voorjaarstoernooi, 20 september 10:00 - 15:15 uur Najaarstoernooi

wij weer een Buurtborrel (American style) houden op 27 juni van 17:00-18:30 in de Stadstuin?

      kijk voor meer informatie op onze website

Soufian merkt dat klanten de andere kruiden die gebruikt worden en de andere manier van klaarmaken heel

lekker vinden. En als hij zelf een favoriet mag noemen: het broodje gezond speciaal, met kip én salami. 

Heeft hij plannen om met meerdere Valentino’s de Achterhoek te veroveren? Heel even zie je de gedachte

door zijn hoofd gaan, een twinkeling in zijn ogen. Maar… “Nee”, zegt Soufian. “Ik ben een echte trotse

Doetinchemmer, eerst maar eens de mensen in Doetinchem blij maken met lekker eten”.

Wist je dat:

Zijn er zaken die in de wijk gebeuren wat een plekje in de wijkkrant verdient? Of wil je zelf graag een stukje

schrijven voor de wijkkrant? Wij dagen iedereen uit de pen ter hand te nemen en iets aan te leveren. De

wijkkrant is voor en door wijkbewoners en deze kan alleen gevuld worden met leuke verhalen die we van

jullie ontvangen of horen.

Heb je een speciale hobby? 

Heb je een geweldige reis gemaakt? 

Is jouw huisdier de aller-bijzonderste? 

Wil je de lekkerste recepten delen? 

Heb je een mooie foto van de buurt? 

Heb je iets anders dat je wilt vertellen aan de lezers?

Deadline voor de volgende wijkkrant is 15 juli. Sturen naar: wijkkrantcentrumnoord@gmail.com

Jouw verhaal, recept, huisdier of foto



Foto: Toon Hendriks 



Mail je oplossing, voorzien van je naam, adres en telefoonnummer, vóór 1 mei 2025 naar:

wijkkrantcentrumnoord@gmail.com of gooi hem in de brievenbus bij de ingang van de stadstuin. 

De winnaar ontvangt een Turkse tafellamp in een kleur na keuze van Woonwinkel:

VOORJAARSPUZZEL

Foto: Toon Hendriks 

De winnares, Lizzie Boonman, ontving op

9 januari haar prijs.  Een cadeaubon,

aangeboden door Maike ten Brink van

Stoer & Sfeer.

          

(Foto: Toon Hendriks)

De oplossing van de puzzel in de wijkkrant

van december was: 

LAAT HET EEN JAAR VAN LIEFDE

VREUGDE EN VERVULLING ZIJN

Oplossing en winnaar vorige puzzel



Zwerfafval en peuken inzamelen

Onder een matig zonnestraaltje (en een koud windje) gingen de 17 deelnemers in groepjes

de wijk in om zwerfafval in te zamelen. Iedere maandag is er een vaste groep die

zwerfafval raapt, maar vandaag ging het voornamelijk om sigarettenpeuken.

Ook dit jaar, op zaterdag 15 maart, heeft het Buurtinitiatief, in samenwerking met

de Stadstuin, weer deelgenomen aan de landelijke NLdoet actie. 

Voorzitter Henk Garretsen heette iedereen rond 10.00 uur welkom, onder het

genot van een kopje koffie of thee en hij legde de bedoeling van deze morgen uit.

Eenmaal in de wijk bleek al snel dat het doel

voor deze actie, namelijk extra aandacht

voor het opruimen van peuken, goed gekozen

was: overal lagen peuken die achteloos op de

grond zijn gegooid. 

Na zo’n anderhalf uur rapen werd de deelnemers een met zorg klaargemaakte, zeer smakelijke lunch

aangeboden, met koffie of thee en werd iedereen bedankt voor de zeer gewaardeerde bijdrage aan deze actie. 

De vrijwilligers waren het er na afloop over eens: of je wel of niet rookt is een eigen keus, maar wat is het

toch zonde dat er zoveel peuken als zwerfafval op straat worden achtergelaten. Het is niet alleen een smerig

gezicht, maar het is ook schadelijk voor onze natuur. Net als andere vormen van plastic vergaan

sigarettenfilters niet, maar vallen ze uiteindelijk in kleine stukjes uiteen. Dit proces kan wel tien jaar duren.

Ondertussen blijven ze giftige stoffen in het milieu lekken.

Onze NLdoet vrijwilligers hebben in elk geval hun best gedaan een bijdrage te leveren aan een schone buurt.

Hoe lang we in een schone wijk kunnen wonen of verblijven….? Dat is een gezamenlijke taak.



Het bestuur van het buurtinitiatief heeft de wens een buurtkamer te realiseren in het Amphionpark.

Een buurtkamer is een gastvrije “huiskamer voor buurtbewoners” die draaiende wordt gehouden door

vrijwilligers, waar je gratis kan binnenlopen en waar je:

een kopje koffie of thee kunt drinken

een praatje kan maken

kranten en tijdschriften kan 

 boeken kan lenen/ruilen

aan tafelspelen kan doen 

aan creatieve activiteiten kan deelnemen

hulp kan krijgen voor gebruik telefoon/tablet

Een paar wijken in Doetinchem hebben al een buurtkamer, bijvoorbeeld Buurtkamer Overstegen, Ford

Garry Horse in de Torontostraat en wijkgebouw de “Bezel-Inn”.

Om dit ook in onze wijk te realiseren is het belangrijk om te weten of er behoefte is aan een

buurtkamer.

Door middel van onderstaande vragen kunnen wij inventariseren of de behoefte er is en wat jij als

wijkbewoner zou verwachten van een buurtkamer.

 

Zou je de buurtkamer bezoeken? (omcirkel jouw antwoord)

Ja                                     Nee

 

Wat zijn jouw verwachtingen van een buurtkamer?

……………………………………………………………………………………………………………………………………

 

Welke activiteiten zou jij nog willen toevoegen?

………………………………………………………………………………………………………………………………………

 

Zou jij ook als vrijwilliger mee willen helpen en zo ja, wat zou je kunnen doen?

…………………………………………………………………………………………………………………………………………

 

Naam: ………………………………………………………………….            

Leeftijd:…………

e-mailadres: …………………………………………………………………

Antwoorden kunnen worden ingeleverd

 via e-mail: buurtinitiatiefdtc.centrumnoord@gmail.com

 in de brievenbus bij de Stadstuin

op onze website: https://www.buurtinitiatiefdtccentrumnoord.nl

BUURTKAMER

mailto:buurtinitiatiefdtc.centrumnoord@gmail.com


website: https://www.buurtinitiatiefdtccentrumnoord.nl 

Ideeën, vragen of bijdragen kunt u mailen naar: wijkkrantcentrumnoord@gmail.com
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